
Zápis z 1. schůze výboru „Sdružení rodičů a příznivců G8MB“  
konané dne 31. 1. 2023 

 
 
Místo konání: Restaurace Na Hejtmánce, MB  
 
Účastníci:  
Viktor Kazda, Věra Klosová, Stanislav Hackl, Martina Špádová, Jana Studničná, Jana Ohlídalová 
 
Informace od vedení školy 
x 
 
Nové žádosti o finanční příspěvek od učitelů:  
x 
 
Usnesení výboru Spolku při G8MB:  
1. Předání agendy (Martina Špádová → Stanislav Hackl) probíhá, S. H. bude „administrátor“ 

spolku. 
2. Novým členům bude zpřístupněn Gmail a Google Disc (M. Š. pošle ID + heslo) 
3. Předání hospodaření – bude zrušen účet u ČSOB – Poštovní spořitelny, u FIO účtu bude 

přidána další disponibilní osoba, výbor schválil paní Janu Ohlídalovou. 
 
Diskuse:  
1. Předseda vysvětlil způsoby a filozofii žádostí o fin. příspěvky. 

Komunikace je možná třemi cestami: 
a) Zástupce ředitele: Mgr. Radomír Holan 
b) Komunikace s delegáty jednotlivých tříd 
c) Studentská rada  

 
2. Dále byla diskutována problematika dotací na různé záležitosti. Předseda upozornil na tradiční 

položky, např. šerpy. 
V. K. zmínila problém žádostí podaných ex post – žádostem nebude napříště vyhověno. 
Předseda navrhl rozdělit výdaje na 2 složky – běžnou potřebu a investice (něco, co zůstane). 

   
3. S. H. osloví předsedu studentské rady Adama Švejdu. Vyjádříme vůli navštívit schůzku 

studentské rady. 
J. S. a S. H. nabídnou na setkání se studentskou radou možnost spolufinancování potřeb 
studentů v rámci dohodnutých pravidel. Studentům bude sděleno, že výbor bude očekávat 
návrhy ze strany studentů. Snaha je, aby se návrhy po prodiskutování studenty a výborem 
přednesly na příští schůzi sdružení dne 19/4/2023. 
 

4. J. S. připraví pro studenty – zástupce ve studentské radě nabídkový dopis, kde bude žádáno: 
Záměr (nápad), způsob realizace, přibližná kalkulace. 

 
5. Předseda probral dosavadní zájemce o příspěvky: 
Pan Vaněk, paní Vedralová, školní časopis, poháry (pan Vaněk), paní Rešlová a Krichebauerová 
(rozšiřující pomůcky), pan Hojka (šachy), pan Herrmann. 
 
6. Výbor probral došlé žádosti o příspěvek: 

a) Paní Vajdová – piškvorky: Chceme najít vhodnější způsob motivace žáků než jen proplácet 
autobus, (sdělí M. Š.). 

b) Příspěvek na lektora ČČK – podrobnosti zjistí V. K., bude informovat výbor po diskusi s p. 
Holanem. 

c) Časopis Školník – účast žáků v celostátním kole přehlídky studentských časopisů v Brně 
 
Výbor spolku se jednotně shoduje na tom, že je smysluplnější nastřádané členské příspěvky 
neutrácet za drobné výdaje, které často mohou pokrýt rodiče své třídy  sami nebo zajistit 
efektivnějším způsobem (např. doprava zavazadel dětem, nákup cen na lyžařský výcvik …. ), ale 
využít nastřádaných prostředků a pomoci škole větším  obnosem peněz na pomůcky, zařízení či 
aktivity prospívající všeobecně všem žákům,  jejich studijnímu i osobnostnímu rozvoji.   

 
 
Zapsal: Stanislav Hackl, 31. 1. 2023    
 
 


